

《晚兴高行杏港有假公司 Ming Xing Investments Co., Ltd. A Caltex Industrial Petroleum Products Dealer

Ds	/						
Ob	Rg	Br	Ci				
Mx							

				Corp	orate	Accour	πΑρ	olication	FOIII				VIX	
Compa	iny Name 公司名	ĭ稱							(Contac	対 聯絡人			
B.R. No. 商業登記								Office No. 解公室電話號	上上 据碼					
C.I. No. 公司註冊							F	ax No. 專真號碼	,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,					
Office A								474 JI/L WY						
辦公室地	址													
E-mail A 電郵地址								@						Web Ac
Vehicle Reg. No.Name of Owner車輛登記號碼登記車主全名					Name	Emb	char.)	Monthly Limit 每月限額						
1)														
2)														
3)														
- Client in information 注意: - 新日子 - 逾期利息	(at the rate of 2% formation security on shall be secure 申請之車輛登記號碼 以(每月兩厘息) 將適月	· / has lon ·ly guard ·s如於過去 用於逾期:	g been our led and sho s六個月內, 欠款金額, 有	company all not be d 曾登記『加 爾資料請	's utmost lisclosed 德士能源 參照發票。	t concern · · ·咭』並有多	i. Persor 交易記錄	· nal informatio 者,將不獲接	on pro g受申	ovided k 請。	oy our clie		as other cl	ient
Please re	ad before signing	請先細閱	3然後簽名:											
undertak statemer Terms an	warrant that the te to settle the acc at of account. I au d Conditions of the ny acceptance of	count (p ithorize ie StarCo	ayment to " "Ming Xir ard(s) will be	"Ming Xin ng Investm e set out in	ng Investi nents Co. n the pac	ments Co ., Ltd." to ckage del	., Ltd.' excho livering	s" designa inge and red the StarCar	ited a ceive d(s) to	ccount) credit ir o me. I f	on or bet oformation urther agr	fore the du n pertaining ee that my	ie date as g to me. I i y uses of th	shown in th note that th
MX is en- proceeding indemnify total colle	icant acknowledg titled to appoint ings at any time v y MX against all co ection costs recov it's account, and	any thire without posts and read of the contract of the contra	d parties, ir orior notice expenses (against The	ncluding b against Th "collection Applicant	out not li ne Applion on costs" shall in r	imited to cant for re ') incurre normal cir	debt of ecovered in co cumsto	collection as y of any sun nnection wi inces not ex	genci n due ith the ceed	ies and e by The e appoir I 30% of	legal rep Applican atment of the aggre	resentative It to MX. The the said po gate outst	e and/or in the Applica arties provi	nstitute lega ant agrees t ded that th
有限公司」	請開戶及發予能源店 」規定於月結單內所 ,並明白使用該咭將	訂明之付	款到期日前	向「明興商	行香港有	限公司」之	之指定帳	戶繳清全部款	次項。	本人明白	人之信貸資 使用能源咭	料。本人定 的條款及細	☑必依照「明]則,將詳列]興商行香港]於隨咭附上
向申請人	認,在無須向申請人 收取及/或追收不時 在一般情況下不會超	所欠明興	!的欠款。申	請人同意就	明興委托	.收帳款機構	構而引致	之一切費用及	Z開支i	而向明興	作出彌償,	惟可向 申	請人收回的	1代收帳款費
Compo	any Chop 公司	富蓋印									Da	te 日期		
		-		<u>-</u>	ي	香港 皇后大道	生環	:7#F						

Contact/聯絡 Tel./電話: 2851-3297 Fax/傳真: 2815-3108

本月八년 〒207 流 大興中心第1座15樓 web/網址: www.mxi.com.hk e-mail/電郵: info@mxi.com.hk

15/F Tern Centre Tower I 237 Queen's Road Central Hong Kong





A Caltex Industrial Petroleum Products Dealer
Application Appendix

App	olicant 申請單位全 額	3				
Vehicle Reg. No. 車輌登記號碼		Name of Owner 登記車主全名	Name Embossed (max. 27 char.) 卡上名稱	Monthly Limit 每月眼額		
1)						
2)						
3)						
4)						
5)						
6)						
7)						
8)						
9)						
10)						

Please read before signing 請先細閉然後簽名:

I hereby warrant that the above information is true and correct and request that an account be opened and the StarCard(s) be issued to me. I undertake to settle the account (payment to "Ming Xing Investments Co., Ltd.'s" designated account) on or before the due date as shown in the statement of account. I authorize ""Ming Xing Investments Co., Ltd." to exchange and receive credit information pertaining to me. I note that the Terms and Conditions of the StarCard(s) will be set out in the package delivering the StarCard(s) to me. I further agree that my uses of the card(s) will meand my acceptance of the terms and conditions. "Ming Xing Investments Co., Ltd." reserves the right to terminate the card service.

The Applicant acknowledges that in the event of The Applicant defaults in repayment of any amount from time to time due to Ming Xing ('MX'), MX is entitled to appoint any third parties, including but not limited to debt collection agencies and legal representative and/or institute legal proceedings at any time without prior notice against The Applicant for recovery of any sum due by The Applicant to MX. The Applicant agrees to indemnify MX against all costs and expenses ("collection costs") incurred in connection with the appointment of the said parties provided that the total collection costs recoverable against The Applicant shall in normal circumstances not exceed 30% of the aggregate outstanding balance of The Applicant's account, and against all legal costs and expenses reasonably incurred by MX in enforcing payment via legal process.

本人兹由請開戶及發予能源店、並保證上述資料全部正確無誤、及授權「明興商行香港有限公司」取得及交換有關本人之信貸資料。本人定必依照「明興商行香港有限公司」規定於月結單內所訂明之付款到期日前向「明興商行香港有限公司」之指定帳戶繳清全部款頂。本人明日使用能源店的條款及細則,將詳列於隨店附上的文件內,並明日使用該店將被賴爲接受該條款及細則。「明興商行香港有限公司」保留終止能源店服務之權利。

申請人確認,在無須向申請人作出預先通知的情況下,明興商行('明興')有權委托任何第三者包括但不止於代收帳款的機構及 / 或法律代表及 / 或展開法律程序,向申請人收取及 / 或追收不時所欠明興的欠款。申請人同意就明興委托收帳款機構而引致之一切費用及開支而向明興作出彌償,惟可向 申請人收回的代收帳款費用總額,在一般情況下不會超過申請人須負責支付未清償帳戶總結欠的30%,並就明興透過法律程序發制付款所合理引致之一切費用及開支而向明興作出彌償。

總額,在一般情況下不會超過申請人須負責支付未清償帳戶總結欠的30%。	,並就明興透過法律程序強制付款所合理引致之一切費用及開支而向明興作出彌償。
Applicant's Signature/Company Chop	Date 日期
申請人簽署/公司蓋印	

Contact/聯絡 Tel./電話: 2851-3297 Fax/傳導: 2815-3108 香港中環 皇后大道中237號 太興中心第1座15樓 e-mail/雷郵: info@mxi.com.hk

15/F Tern Centre, Tower I, 237 Queen's Road Central, Hong Kong.

DIRECT DEBIT AUTHORISATION 直接付款授權書

NOTE: Please complete and return this form to your banker. 注意:請依次與寫並將此授給	惟畫交給一貫戶之往來銀行。	Date 时期
Name of Party to be Credited (The Beneficiary) 收款之一方(受益人)	Bank No.銀行編號 Branch No.分行	子編號 Account No. 眶戶號碼
Ming Xing Investments Co Ltd	0 2 4 3 8	8 4 8 6 2 1 9 0 0 1

I/We hereby authorise my/our below named Bank to effect transfers from my/our account to that of the above named beneficiary in accordance with such instructions as my/our Bank may receive from the beneficiary and/or its banker from time to time provided always that the amount of any one such transfer shall not exceed the limit indicated below.

I/We agree that my/our Bank shall not be obliged to ascertain whether or not notice of any such transfer has been given to me/us,

I/We jointly and severally accept full responsibility for any overdraft (or increase in existing overdraft) on my/our account which may arise as a result of any such transfer(s).

I/We agree that should there be insufficient funds in my/our account to meet any transfer hereby authorised, my/our Bank shall be entitled, in its discretion, not to effect such transfer in which event the Bank may make the usual charge and that it may cancel this authorisation at any time on one week's written notice,

This authorisation shall have effect until further notice or until the expiry date written below (whichever shall first occur).

I/We agree that any notice of cancellation or variation of this authorisation which I/we may give to my/our Bank shall be given at least two working days prior to the date on which such cancellation/variation is to take effect.

本人/吾等現授權本人/吾等之下連銀行,(根據受益人或其往來銀行不時給予本人/吾等銀行之指示)自本人/吾等之帳戶內轉帳予上逃受益人。惟每次轉賬金額至得起過以下指定之限額。 本人/吾等同意本人/吾等之銀行規須證實該等轉賬通知是否已交予本人/吾等。

如因該等轉賬而令本人/吾等之賬戶出現透支 (或令規時之透支增加) · 本人/吾等額共同及各別承擔全部責任。

本人/吾等同意如本人/吾等之帳戶並無足夠款項支付該等授權轉賬,本人/吾等之銀行有權不予轉賬,且銀行可收取假常之收費,並可能時以一星期書面通知取消本授權書。

本授權書將繼續生效直至另行通知爲止或直正下列到期口爲止(以兩者申最早之日期爲準)。

本人/吾等同意,本人/吾等取消或更改本授權書之任何通知,須於取消/更改生效日最少兩個工作天之前交予本人/吾等之銀行。

My/Our Bank Name and Branch 本人/哲等之銀行及分行之名例	Bank No.	银行编统	Branch No. 分行職員	My/Out	r Accou	int No. 4	:人才哲等,	之服戶號配
#My/Our Name(s) as recorded on Statement/Passbook 本人/台等在結單/存摺上預記錄之名稱			<u> </u>	J	! .	Contact	Tel No.	縣高電話號到
†Limit for Each *Payment/Month †Expiry Date 到明日 My/Our Address as record 緑次/月付款之限額 Day 日 Montf 日 Year 年	led on Stater	nent/Pas	ssbook 本人/吾等在紀	即才存指。	Emals	L Cuth		
#Name of Debtor (if other than Account Holder) [[68人之姓名(岩井殿戸野日人)	†My/Our	Signatu	re(s)本人/吾等之簽名					
†Debtor's Reference (Compulsory Field) (抗格人急等 (否確定職)								
FOC Danks Remarks Use On C 銀行集用						Signatur	re Verifie	

#Please write in block letters. 論以英文正带與寫。

TNOTES MIE:

- 1. If the amount of your payments are likely to vary each time, set the Limit for Each Payment at the maximum amount you would expect to pay at any one time. 如一台端付款之數額每次可能不相同,則論將最高者定以每次付款之最高限額。
- 2. This Direct Debit Authorisation will be cancelled automatically on the date included in the box marked "Expiry Date". If you wish the Direct Debit Authorisation to have effect indefinitely (or until cancelled by you) please leave boy blank 本直接付款投能者野经、到明日、一體中所朝每之日明白動版第一句。實戶意欲直接付款投帳書無限即有效(桌底至一直戶子採旅和爲止)。明詩的該體卻空。
- 3. Please ensure that you sign the form in the usual way that you would sign on your Bank Account. 請保證 置戶在此投權書內之簽名,與銀行帳戶所簽者完全相同。
- 4. In the box marked "Debtor's Reference" enter the identifying reference between yourself and the party to be credited i.e. Student No., Mortgage Agreement No., Rental Agreement No., etc. 在价格人之意考欄內,講將一貫戶與受款一方之關係,點子說明,例如學生驅數,抵押合約號碼等。

^{*}Please delete whichever is not appropriate. 讀明去不適用者。

樣本 Sample

DIRECT DEBIT AUTHORISATION 直接付款授權書

NOTE :Please complete and return this form to your banker. 注意:請依次填寫並將此授權交給 貴戶之往來銀行

Date 日期

Name of Party to be Credited (The Beneficiary) 收款之一方 (受益人)	Bank No.銀行編號	Branch No.分行編號	Accont No.賬户號碼
Ming Xing Investments Co Ltd	01214	3 8 8	4 8 6 2 1 9 0 0 1

I/We hereby authorise my/our below named Bank to effect transfers from my/our account to that of the above named beneficiary in accordance with such instructions as my/our Bank may receive from the beneficiary and/or its banker from time to time provided always that the amount of any one such transfer shall not exceed the limit indicated below.

I/We agree that my /our Bank shall not obliged to ascertain whether or not notice of any such transfer has given to me/us.

I/We jointly and severally accept full responsibility for any overdraft (or increase in existing overdraft) on my/our account which may arise as a result of any such transfer(s).

I/We agree that should there be insufficient funds in my/our account to meet any transfer hereby authorised, my/our Bank shall be entitled, in its discretion, not to effect such transfer in which event the Bank may make the usual charge and that it may cancel this authorisation at any time on one week's written notice.

This authorisation shall have effect until further notice or until the expiry date written below (whichever shall first occur).

I/We agree that any notice of cancellation or variation of this authorisation which I/we may give to my /our Bank shall be given at least two working days prior to the date on which such cancellation/variation is to take effect.

本人/吾等現授權本人/吾等之下並銀行,(根據受益人或其往來銀行不時給予本人/吾等銀行之指示)自本人/吾等之賬戶內轉眼予上述受益人。惟每次轉眼金額不得超過欲以下指定之限額。

本人/吾等同意本人/吾等之銀行母須證實等該等轉賬通知是否已交予本人/吾等。

如因該等轉賬而令本人/吾等之賬戶出現透支(或令現時之透支增加),本人/吾等願共同及各別承擔全部責任。

本人/吾等同意如本人/吾等之賬戶並無足夠款項支付該等授權轉賬,本人/吾等之銀行有權不予轉賬,且銀行可收取慣常之收費,並可隨時以一星期書面通知取消本授權書。

本授權書將繼續生效直至另行通知爲止或直止下列到期日爲止(以兩者中最早之日期爲準)。

本人/吾等同意,本人/吾等取消或更改本授權書之任何通知,須於取消/更改生效日最少兩個工作天之前交予本人/吾等之銀行。

丄
\bot
-
馬
X
vloon

*The Limit set on the Direct Debit Authorisation Form = TWICE of the Total Limit set on the StarCards. (min HK\$1,000.00/card)
*直接付款授權書"上設定之"每月付款之限額" = 油卡申請表上設定之限額總數之兩倍(每咭最低設定HK\$1,000.00)

247 Public Bank (HK) Ltd

Address: 15/F Tower 1, Tern Centre, 237 Queen's Road Central, Hong Kong

登記4車或以上可以選擇以寄票形式付款

024 恆生 Hang Seng Bank